



~ 1(2) ~

Protokoll nr 3 fört vid styrelsemöte 2021-10-20. Plats: Skidskyttestadion.

Närvarande: Stefan Sedin, Stefan Perdahl, Henrik Lindqvist, Lars Evert Nilsson och via teams Ulrika Eriksson och Erik Albinder.

8. Mötet öppnades av ordförande Stefan Sedin.
- 9.. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
10. Till justerare för mötet valdes Stefan Perdahl.
11. **Ekonomi:** Punkten ströks eftersom Catharina Karlstrand ej var närvarande.
12. **JH-cup säsongen 21-22.** Beslut om att förslaget i protokoll 2 punkt 5 om ersättning för tidtagning tas. Schemat för JH-cup läggs direkt ut på hemsidan då det är fastställt av ungdomssektionen.
13. **VC-tävlingen 25/11-5/12:** Avtal mellan distriktet och Svenska Skidskytteförbundet är nu underskrivet av Stefan Sedin.
14. **Övriga frågor:** 1. *Beslut och rutin gällande finansiering av tidtagning JH-cup:* I de fall Joakim Cardegren nyttjas som tidtagare enligt beslut i protokoll 2 (2021) ska faktura tillställas arrangerande förening som därefter fakturerar distriktet. Med faktura biläggs kopia på originalfaktura från Joakim Cardegren. 2. *Beslut gällande distriktsläger i Åsarna (2021):* De som på grund av sjukdom och därmed inte kunde delta på lägret får efter hemställan till kassör Catharina Karlstrand återbetald sin anmälningsavgift (500 kr). 3. *Hemsidan:* Ulrika Eriksson tycker vi ska jobba för en levande hemsida. Påminna våra medlemmar om att löpande läsa våra protokoll. *Ledarrekrytering en nationell utmaning – hur arbetar skidskytteförbundet med frågan?:* Ordförande kontaktar skidskytteförbundet i syfte att kunna takta och lyfta ner frågan på distrikts- och lokal föreningsnivå
15. Nästa möte: Onsdag 17/11 kl 18.00. Lokal: Sekretariatet på stadion med teamsuppkoppling.
16. Ordförande tackade för mötet.

Lars Evert Nilsson / Sekr

Stefan Sedin / Ordf

Stefan Perdahl / Justerare